

Aantal aanwezige leden: 29

Ontvangen afmeldingen: 8

- Agenda**
01. a. Opening.
b. Mededelingen + Ingekomen stukken.
c. Vaststellen agenda.
 02. a. Notulen A.L.V. 18-nov-24.
 03. Bestuurszaken.
a. Verkiezing bestuur;
b. Update Roadmap;
 04. Verwachte exploitatie 2024 – 2025.
 05. Contributie 2025- 2026.
 06. Begroting 2025 – 2026.
 07. Rondvraag.
 08. Sluiting.

01. a. Opening

Joost opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er wordt vervolgens 1 minuut stilte i.v.m. overlijden van Lid van Verdienste Jan van den Heuvel en overige dierbaren gehouden.

01.b. Mededelingen + Ingekomen stukken.

- Er zijn afmeldingen ontvangen van Marie-José van Hout, Helga de Kok, Nicole Raaijmakers, Frits Driessen, Ludo van de Berg, Adrie Raaijmakers, Jan Nijssen en JP de Kok.
- Door Frits Driessen, Peter Vroomen, Pieter van Bokhoven, Ruud Prast en Helga de Kok zijn de vergaderstukken opgevraagd. Deze verzoeken zijn door Peter afgehandeld.
- Mail n.a.v. een draagster met een nikab op het sportpark. ► *Peter geeft aan dat we naar de inzender al een antwoord hebben gestuurd waarin is aangegeven dat we met deze kwestie nog steeds bezig zijn. We komen nog terug op dit punt.*

01.c. Vaststellen agenda.

Aan de vergadering wordt gevraagd of er nog agendapunten toegevoegd moeten worden. Vanuit de vergadering komen die niet, als bestuur hebben we wel 'n punt toe te voegen t.w. 'benoemingen':

Joost roept Stan van Kronenburg, Jack Peek en Hans Soethout naar voren omdat het bestuur hen, met toestemming van de vergadering, wil benoemen als Lid van Verdiensten voor hun jarenlange inzet bij onze club. De vergadering gaat met applaus akkoord met dit voorstel. Voor alle Leden van Verdiensten is er een kort woordje en hierna ontvangen zij een clubspeld en een bos bloemen. Joost geeft aan dat we ook Adrie en Nicole Raaijmakers willen voordragen als Lid van Verdienste. I.v.m. hun vakantie hebben zij zich afgemeld voor de vergadering. Na goedkeuring door de vergadering van hun voordracht zullen zij de clubspeld uitgereikt krijgen bij het jeugdkamp.

02. Notulen A.L.V. 18-nov-24

Peter Vroomen: In de notulen wordt gesproken over een prestatief zaterdagteam, wat is hier de stand van zaken? ► *Dit gaat er niet komen.* Peter Vroomen: de andere vragen die ik heb komen tijdens deze vergadering nog aan de orde volgens de agenda. Op deze notulen zijn geen verdere opmerkingen of aanvullingen. De notulen worden, met dank aan de samensteller, goedgekeurd en door middel van een hamerslag vastgesteld.

03. Bestuurszaken.

A. Bestuursverkiezing

Volgens het rooster van aftreden is Peter (secretaris) reglementair aftredend en herkiesbaar. De herverkiezing van Peter gaat d.m.v. stembriefjes. De hiervoor benodigde stemcommissie wordt gevormd door Rob Peeters en Peter Vroomen. Na de stemronde blijkt dat hij is herkozen met 28 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 1 blanco stem.

B. Update roadmap

Het bestuur geeft een update van de roadmap:

- Veilig sportklimaat

Dit doen we op basis van de 4 V's: - **V**ertrouwenscontactpersoon| **V**OG| **V**erenigingsbrede gedragscode| **V**ak geschoolde trainers. We kunnen hiervoor het stappenplan van de KNVB als richtlijn gebruiken. We zijn al een heel eind op de goede weg. Nu is het idee geopperd, gezien de omvang van dit item, van 'veilig sportklimaat' een project te maken en hiervoor een werkgroep op te tuigen. We hebben een oproep gedaan onder de aanwezigen of er iemand is die bij deze nieuwe werkgroep aan wil sluiten

- **Tuchtzaken**: Vorig seizoen werden we vanuit de KNVB geconfronteerd met een plaats op het strafbankje n.a.v. de hoeveelheid tuchtzaken. Dit kwam m.n. door een aantal gestaakte wedstrijden (5x), het laten meespelen van ongerechte spelers en de gedragingen van spelers of staf op het veld. Om van het strafbankje af te komen hebben we een plan van aanpak opgesteld en afscheid genomen van enkele leden. Het plan van aanpak heeft zijn 1^e vruchten afgeworpen als we naar dit seizoen kijken. Natuurlijk hebben we dit seizoen een aantal tuchtzaken gehad n.a.v. rode kaarten echter deze rode kaarten zijn allemaal voortgekomen uit spelacties en niet door gedragingen op het veld ri. de tegenstander of scheidsrechter. Er is met succes tegen een aantal kaarten bezwaar aangetekend: er zijn rode kaarten geseponeerd of de straf is omgezet naar een HALT-project. We hebben ook maar 2x te maken gehad met een gestaakte wedstrijd, in beide gevallen is de tuchtzaak hierover geseponeerd door de aanklager. De conclusie is dan ook dat de 'temperatuur op de velden' begint te dalen. We zijn er nog niet maar we zijn wel op de goede weg.

Peter Vroomen: Als scheidsrechterscontactpersoon krijg ik veel klachten uit ons eigen scheidsrechterskorps m.n. door onze eigen leden/staf. ► *Als deze klachten niet doorgezet worden naar de voetbaltak of de KNVB dan kunnen we daar ook niet op acteren. Dit punt zal overigens toegevoegd aan de roadmap.*

- Voetbalvoorwaarden

- Vr1 periodetitel, Vr2 kampioen, O23-1 en O23-2 kampioen, N2 kampioen en bekerfinalist (helaas verloren) zijn de positieve berichten, N1 is helaas gedegradeerd naar de 1^e Klasse. Uithuilen en opnieuw beginnen is nu het

credo. We moeten afwachten in welke 1^e klasse we terecht komen.

- We gaan door met het uitrollen van de kleding. Komend seizoen krijgen Vr1 + Vr2 nieuwe shirts. Ook gaan we beginnen met het omzetten van de reservetenues naar Craft kleding.
- Er is een disbalans tussen de zaterdag en de zondag: de zaterdag zit te vol, de zondag is vaak te rustig. Met de komende teaminschrijvingen hopen we hier wat meer evenwicht in te krijgen. De disbalans heeft ook gevolg voor de ambiance in de kantine, we zijn bezig om dit op te krikken. Dit issue heeft onze volle aandacht.
- John van Doren gaat stoppen als voorzitter JC. Er is veel werk te doen binnen de JC, op dit moment wordt er gewerkt aan een nieuwe opzet. Bij het uitblijven van voldoende bezetting bij de JC gaat de service omlaag.
- Er wordt gekeken naar een aanpassing van de openingstijden van de kantine m.n. op de woensdagavond. De start van een 7x7 competitie op vrijdagavond heeft ook zijn impact op de kantine

- **Financiële sturing & begrotingscyclus:** (sluitende exploitatie): komt later in de vergadering aan de orde.

Contributie-inning en boete-inning: De contributie is nagenoeg in zijn geheel binnen. Er zijn nog enkele 'probleempjes' die worden nog wel opgelost. Dit gaat voornamelijk om leden die opgezegd hebben maar hun contributie nog niet betaald hebben. Hiervoor is een betalingsblokkade ingevoerd. De incasso van de boetes (gele en rode kaarten) van de 2^e helft van seizoen 2024-2025 is naar de bank gestuurd. Bij eventuele overschrijvingen kunnen zien wie er nog moet betalen en zal er een financiële blokkade geregistreerd worden bij een nog openstaande boete. Peter benadrukt dat we dankzij de inzet van enkele mensen dit goede resultaat met de contributie-inning hebben behaald. Menige vereniging zal jaloers zijn op dit resultaat.

- **Vrijwilligersbeleid** (Kerstborrel, BBQ): Er zijn een aantal activiteiten georganiseerd om onze vrijwilligers te bedanken of meer bij de club betrokken te krijgen. Zowel de Kerstborrel als de BBQ waren geslaagde activiteiten. Er is inmiddels een werkgroep opgericht en Taakie is ingezet. Dit laatste levert nog te weinig respons maar wordt nog verder getest. De werkgroep gaat een actievere benadering van vrijwilligers opstarten. Ook gaan we kijken of we Sportlink in kunnen zetten om meer vrijwilligers te krijgen. Vanuit de vergadering zijn de volgende vragen gekomen:

Antonie Fransen: bij andere vereniging wordt de vraag gesteld welk vrijwilligerswerk je wil doen als je lid wordt. Is dit een optie voor ons? ➤ *De werkgroep is hierover aan het nadenken en moet hier nog 'een ei over leggen.* **Buby Pototsky:** Hoeveel vrijwilligers hebben we op dit moment? ➤ *Dat zijn er ca. 300.* **Antonie Fransen:** Is er een doorsneeleeftijd van de vrijwilligers bekend? ➤ *Die is (nog) niet bekend.* **Peter Vroomen:** Gezien de bezetting op de ALV leeft de vereniging niet meer, ik zie al jaren lang dezelfde personen op de ALV. **Buby Pototsky:** Hoe staan we met ons aantal vrijwilligers t.o.v. andere, vergelijkbare verenigingen? ➤ *Dat is niet bekend. Algemeen beeld is wel dat veel verenigingen kampen met vrijwilligerstekort.*

- **Communicatie:** Er ligt een concept communicatieplan. Aan de vergadering wordt de Er wordt een oproep gedaan om in het eigen netwerk te kijken of er (club)mensen zijn die in het vakgebied communicatie/branding zitten die aan kunnen sluiten in de werkgroep. De uitkomst van de brainstormsessie is gedeeld met de deelnemers aan deze sessie.

Peter Vroomen: In het kader van communicatie, als scheidsrechterscontactpersoon constateer ik dat de lijst met contactpersonen van teams niet up to date is. ➤ *Dat heeft ongetwijfeld te maken dat we nu aan het einde van het seizoen zitten en de nieuwe teams worden samengesteld. Aangeraden wordt om hierover contact op te nemen Helga de Kok (wedstrijdburo)*

- **Accommodatie:** Hier spelen een aantal zaken:

- De bezetting van de onderhoudsploeg is een groot aandachtspunt.
- De LED-verlichting op het sportpark is gerealiseerd, dat zal ongetwijfeld impact hebben op de energiekosten.
- Het stucwerk op het gebouw is een aandachtspunt dat bij de Gemeente ligt.
- De vervanging van het hoofdveld in 2027 moet door de Gemeente gedaan worden. We gaan hier tijdig actie op ondernemen.
- Het onderhoud van het sportpark wordt via de BOSN gedaan. De Gemeente is bezig met een accommodatie - beleid. We zijn hierover in discussie met de Gemeente. Nu is het zo dat we geen huur betalen en zelf het onderhoud doen, mogelijk wordt het verhaal nu dat we huur gaan betalen en de Gemeente gaat zorg dragen voor het onderhoud. Wordt vervolgd.

- **AZC:** Via de krant hebben we moeten vernemen dat de bewoners van het AZC vermoedelijk pas in het 1^e kwartaal van 2026 gaan komen. De Gemeente heeft zijn excuses aangeboden dat zij ons hier niet van op de hoogte hebben gebracht. De Samenwerkingsovereenkomst met de Gemeente [SOK] is getekend. Hierdoor is er geld beschikbaar voor 'leefbaarheid' waardoor we de leefbaarheidscoördinator en materialen kunnen aanschaffen om de leefbaarheid te waarborgen.

Antonie Fransen: Is er inzicht in de samenstelling van de groep die op het AZC wordt gehuisvest? ➤ *Dat is niet bekend. We moeten hierover bericht van het COA en de Gemeente afwachten.*

- **Leefbaarheid:** Dit is de zogeheten 'harde veiligheid'. Hieronder vallen:

- We hebben een leefbaarheidscoördinator die we kunnen inzetten.
- 'hangjeugd/wildvoetbal' ➤ Hier zijn 2 vervelden incidenten geweest. Deze zijn goed opgepakt door Frits Driessen en Joep van Kasteren.
- Veiligheidseisen bij wedstrijden ➤ Door de inzet van Frits Driessen gaat dit nu goed.

- **Beleidsplan:** Bedoeling is om voort te borduren op het huidige beleidsplan dat loopt tot en met het seizoen 24-25. Er wordt een concept opgesteld dat we later dit jaar kunnen bespreken. De ideeën uit de brainstormsessie 'communicatie' zullen hier in meegenomen worden. In de Najaarsvergadering van 2025 willen we dan het nieuwe beleidsplan vast laten stellen.

04. Verwachte exploitatie 2024 - 2025

Jo geeft een overzicht van de verwachte exploitatie van het seizoen 2024-2025. Het is een verwachting gebaseerd op een best estimate per 30-apr-2025. De verwachting is hierdoor dat we uitkomen op een positief resultaat van 11.6K. Dit bedrag willen we toe laten vallen aan de algemene reserve.

Vanuit de vergadering worden de volgende vragen gesteld:

Peter Vroomen: Wat valt er onder verenigingskosten? ➤ *Dat zijn o.a. verplichte abonnementen, verzekeringen en kosten die niet gerelateerd zijn aan de voetbaltak.*

Jo geeft aan dat er in de Najaarsvergadering een toelichting op de cijfers van Stg. Oude Landen komt. Er is een issue dat op dit moment nog uitgezocht wordt. In de Najaarsvergadering komen we hier verder op terug.

05. Contributiebedragen 2025-2026

Conform een eerder besluit van de A.L.V. zijn de contributiebedragen verhoogd met de jaarlijkse indexatie [3,8%]. Er komt een nieuwe tak bij: '7x7 senioren'. Zij gaan op vrijdagavond in een najaar- en voorjaarscompetitie in toernooi hun wedstrijden afwerken. John van Doren: De JO11-2 is komen seizoen geen selectie-elftal meer. ► *Dit zal aangepast worden.* Peter Vroomen: 'vergoeding per clubkaart', wat houdt dit in? ► *De spelende leden die een vrijwilligerstaak uitvoeren krijgen hiervoor een restitutie op de contributie die via de clubkaart wordt uitbetaald.* Peter Vroomen: gaat dit ook gebeuren met de munten die de scheidsrechters nu ontvangen? ► *Dat is nog niet bekend. Hier wordt nog aan gewerkt en komen we nog op terug.* Antonie Fransen: Hoe is de verhouding van onze contributie t.o.v. andere verenigingen? ► *Die is bekend, we weten dat we aan de bovenkant zitten.* Buby Pototsky: Het is wel een gegeven dat de accommodatie en de faciliteiten betaald moeten worden en dat dit terugkomt in de contributie. Joost geeft nog een toelichting op de contributie m.b.t. de kleding: korting op contributie om nieuw shirt te kunnen komen, shirt is/komt in eigendom van het lid.. De nieuwe bedragen worden door de vergadering goedgekeurd en met een hamerslag bekrachtigd. De nieuwe bedragen zullen op de site en het inschrijfformulier vermeld worden.

06. Begroting 2025 - 2026

Jo geeft met behulp van een tweetal slides een toelichting op de begroting voor het seizoen 2025-2026:

- o inkomsten:
 - contributie wordt met 3,8% geïndexeerd conform besluit ALV;
 - de kantine omzet is gebaseerd op een iets reëlere verwachting;
 - de sponsorinkomsten blijven gelijk;
 - de verwachting is dat we een gelijk subsidiebedrag vanuit de Gemeente gaan ontvangen;
- o uitgaven:
 - de begroting van BOSN is aangepast ;
 - bij begroting van de voetbalafdeling is een kostenaanpassing doorgevoerd: geen opleidingskosten begroot, door het stoppen van Hoofd Opleidingen zijn de kosten lager, de reiskosten zijn anders berekend en het vergoedingenhuis is strakker bekeken;
 - beperkt budget opgenomen t.b.v. communicatieactiviteiten;
 - de algemene verenigingskosten zijn gelijk gehouden;
 - reservering '50 jaar vrouwenafdeling' is weer opgenomen

Er wordt op deze manier een begroting gepresenteerd met een positief resultaat van 1.1K.

Vanuit de vergadering worden de volgende vragen gesteld:

Peter Vroomen: Waardoor is de begroting van BOSN 10K hoger? ► *Deze kostenverhoging zit vooral in energie en onderhoud;*

René van de Berg: waarom reservering voor jubileum vrouwenafdeling, we zijn toch een vereniging? ► *Dat klopt maar dit jubileum wordt gevierd. De invulling zal een verenigingsbreed karakter dragen.*

Cor Molenaar: Hoe is de financiële situatie van de club? Kunnen we een financiële tegenvaller opvangen? ► *Dat kunnen we zeker, We hebben een behoorlijk Eigen Vermogen en een aantal reserveringen bij de BOSN zorgen er voor dat we financieel gezond zijn. Dit komt bij de definitieve cijfers op de Najaars ALV terug.*

Jan van Maasackers: De sponsorbijdrage is al jaren gelijk. ► Antonie Fransen: *Dat klopt maar de huur van het sponsor-home moet hier nog bijgeteld worden. Er zijn enkele mutaties geweest bij de sponsors maar in beginsel blijft het bedrag gelijk.*

De begroting wordt door de vergadering goedgekeurd welke goedkeuring met een hamerslag wordt bekrachtigd..

07. Rondvraag

Hiervan maakt gebruik:

Antonie Fransen: Ik heb een foto doorgestuurd van een bordje 'hier wordt geen Championsleague gespeeld', wordt hier nog iets mee gedaan? ► *De communicatiewerkgroep gaat dit meenemen.*

08. Sluiting

Onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en deelname sluit Joost deze vergadering met de mededeling dat er namens het bestuur nog een drankje gepakt kan worden.